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20 sierpnia 2014

Rozmawiali o rewitalizacji wiślickich zabytków

W Wiślicy marszałek Adam Jarubas spotkał się z władzami gminy i kustoszem Bazyliki
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kolegiackiej Narodzenia Najświętszej Marii Panny. Rozmowa dotyczyła możliwości wsparcia
finansowego prac restauratorskich i konserwatorskich zabytkowych obiektów w Wiślicy,
m.in. kolegiaty oraz rewitalizacji otoczenia wiślickiej bazyliki. W spotkaniu uczestniczyli
także Jacek Kowalczyk, dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i
Turystyki Urzędu Marszałkowskiego i Damian Urbanowski, dyrektor Świętokrzyskiego
Zarządu Dróg Wojewódzkich.
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